
VÝBOR RADY RODIČOV pri ZŠ na Spojovej ul. č. 14 v Banskej Bystrici 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A č. 2  – 2014/2015 
zo zasadnutia Rady rodičov dňa 16.09.2014 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohy: č. 1      Prezenčná listina 

č.2    Návrh rozpočtu  na šk. rok 2014-2015 

 

               

 

 

Prítomní:     podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 
 

 1.  Otvorenie. 

 

2. Prerokovanie rozpočtu na šk. rok 2014-2015 a schvaľovanie . 

 

3. Voľba náhradníka za p. Melichera do Rady školy . 

 

4. Doplnenie užšieho výboru RR a voľba predsedu výboru RR a revízora. 

 

5. Diskusia 

 

6. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

K BODU č. 1 

 
Zasadnutie výboru Rady rodičov otvorila predsedníčka VRR Mgr. Vladimíra Áčová.. 

 

 

 

K BODU č. 2 

  
 Pri prerokovaní rozpočtu sa samostatne hlasovalo za príspevok 3000€ na oslavy 40. 

výročia školy.    

  Po prerokovaní prebehlo hlasovanie o schválení príspevku vo výške 3000 € 

ZA hlasovalo 29    PROTI  1   a ZDRŽALO SA 2 členovia RR 

 

V navrhovanom rozpočte sa po prerokovaní upravil príspevok na lyžiarsky výcvik pre triedy 

5.A a 5.C v plnej výške 10€ z dôvodu zrušenia výcviku zo zdravotných dôvodov. 

Osobitne bol prerokovaný príspevok na Letný tábor ŠKD a bol schválený do plánu a bolo 

o ňom hlasované v rámci celého plánu. 

Bol prerokovaný aj príspevok na šatňové skrinky a bol zahrnutý do plánu. 

 

Po prerokovaní prebehlo hlasovanie o schválení finančného plánu na šk. rok 2013-2014 

ZA hlasovalo 32    PROTI  0   a ZDRŽALO SA 0 členov RR 

 

 

                

 

K BODU č. 3 
 
 Z dôvodu odchodu p. Melichera z RR prebehla voľba jeho náhradníka. P. Tomková sa 

ako jediná prihlásila, že je ochotná túto funkciu vykonávať a poľba prebehla o tomto návrhu. 

  ZA hlasovalo 31    PROTI  0   a ZDRŽALO SA 1 člen RR . 

 

 

K BODU č. 4 

 
 Z dôvodu zmeny členov RR a odchodu niektorých členov užšieho výboru prebehla 

voľba nových členov nahradzujúcich členov, ktorý už nie sú v RR   v nasledovnom zložení: 

za 1D p. Nižníková 

za 2B p. Petrovičová 

za 2.D p. Ivanovová 

za 7D p. Pavlíková  

Ostaní členovia z predchádzajúceho obdobia zostávajú naďalej členmi užšieho výboru. 

ZA 28   PROTI  0      Zdržalo sa 4 členov RR  

 

Potom sa prorokovala kandidátka na revízora kde bola jedinou kandidátkou p. Barlová 

ZA 31   PROTI  0      Zdržalo sa 1 člen RR  

 



 

Následne sa prerokovala sa kandidatúra na predsedu a jediným kandidátom bola p. Áčova 

Po prerokovaní prebehlo hlasovanie o predsedovi RR na šk. rok 2013-2014 

ZA hlasovalo 31    PROTI  0   a ZDRŽALO SA 1 člen RR 

  

  

K BODU č.5 
V diskusii sa prejednávala problematika bufetu, skladby tovarov a rozdelenie na plánovanie 

po ročníkoch do prestávok, čo p. riaditeľka vysvetlila ako problém, ale prisľúbila, že sa 

pokúsi o nastavenie režimu, kde by sa mohli vystriedať aj menšie deti. 

Od p. riaditeľky bolo podané vysvetlenie o rotácii tried a vysvetlený zámer, ďalej informovala 

o povinnosti prezliekania žiakov na telocviku, kde boli výnimky z prezliekania do úboru, len 

pre deti ospravedlnené lekárom a nie rodičmi.    

   

 

K BODU č.6 
 

Zasadnutie Výboru Rady rodičov ukončila predsedníčka VRR Mgr. Vladimíra Áčová. 

 

 

 

Zapísal: Ing. Miroslav Kovařík                                                 dňa: 16. 9. 2014  

 

 


